Module One 模块1 
Worksheet - Formulating Research Questions
工作表-形成研究问题

Your Name姓名_________________ Your Association单位_________________________________
Your Project Topic Title: 项目名称 __________________________________

1. My area (or areas) of interest are:  我感兴趣的方面：


2.  List two or three general questions that you have in this area of interest.
列出你在这方面感兴趣的2到3个问题。




3. What kind of project are you doing? What product do you want as an outcome?
你准备做的是个什么类型的项目？你想要什么样的产品作为成果？



4. Here you evaluate what you already know about your questions and what gaps you have in knowledge. 评估对这些问题你已经知道的部分，和需要填补的空白。








5. Write where and how you might find the information (more later in lit review).
写下你准备从哪里及如何获取这些信息（在文献综述部分，我们还会推进这一步）









[bookmark: _GoBack]6. Suggest a clear statement of the question you want to answer. It will probably have to be modified. Make sure that the question (or questions) are big enough to allow students to create subquestions, but not so large that you can not accomplish your goal.
试着写出你想要回答的问题的一个明确陈述。它很可能会被再度修改。确保这个（些）问题大到足以让学生创建子问题，但也不会太大以至于你不能完成你的目标。
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